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Zadeva: Svetniško vprašanje – (ne)ažurnost podatkov iz spletne strani MOL 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam v imenu Svetniškega kluba Nova 

Slovenija županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje: 

Že nekaj časa postavljam vprašanja, kdaj se bo začela prenova oz. posodobitev spletnih strani Mestne 

občine Ljubljana. Odgovor je vedno malo izmikajoč. 

O sami obliki spletnih strani nimam posebnega mnenja, fotografije so všečne, težava pa je pri ažurnosti 

besedil in podatkov. Zelo veliko podatkov je starih vsaj nekaj let, brskalnik ne najde želenih podatkov. 

Če vpišete zapis »Natura 2000«, iskalnik navede nekatere dogodke v povezavi s števko 2000 ali izrazom 

Natura. Prav bi bilo, da najde osnovne podatke o Naturi 2000 v Ljubljani ali vsaj preusmeri iskalca na 

pravo podstran. Drug primer je npr. poletno počitniško varstvo otrok, ki ga pripravljajo različni javni 

zavodi – starši bodo iskali informacijo predvidoma na začetnih spletnih straneh MOL. Tam pa najdejo 

podatke iz leta 2019 in 2020! 

Gotovo bi bilo treba posodobiti tudi podatke o številu prebivalcev v različnih četrtnih skupnostih. 

Potrebno je opozoriti, da zapisniki sej četrtnih svetov niso sprotno objavljeni na spletnih straneh. 

Ažurirani so podatki o številu otrok v vrtcih v tekočem šolskem letu, pri osnovnih šolah tega podatka ni. 

Na strani pri osnovnih šolah je npr. navedeno medgeneracijsko druženje, podatki o njem so iz leta 2017! 

Na strani »Ljubljana v številkah« so navedeni podatki o številu prebivalcev v Ljubljani iz leta 2022, pri 

gospodarstvu celo iz leta 2021. 

Opozoriti želim tudi na obupno slabo kakovost prenosov novinarskih konferenc župana in sej Mestnega 

sveta.  

Navedenih je bilo samo nekaj naključnih primerov iskanja podatkov. Vse to sem že večkrat izpostavila, 

prosim za bolj natančne odgovore, kot so mi bili dani v pogovorih. 

Lepo pozdravljeni,  

 

Mojca Sojar l.r. 

Samostojna svetnica NSi 

 

 


